
 

Van: NSIJP Bestuur 

Aan: Leden van de Ledenraad 

Datum: 31 maart 2023 

Betreft: Voordracht nieuwe bestuursleden 

 

Geachte ledenraad, 

 

In de aanloop naar de ledenraadsvergadering van dd 31 maart 2023 heeft het bestuur verschillende 

gesprekken gevoerd met potentiële kandidaten. Uit deze gesprekken zijn twee potentiële kandidaten 

gekomen. 

We hebben Ellen Nouwens en Johan Laurens bereidt gevonden om toe te treden tot het bestuur. 

Ellen Nouwens heeft de ambitie uitgesproken om de functie van educatie commissaris te vervullen,  

En John Laurens heeft de ambitie uitgesproken om de functie van recreatie commissaris te vervullen. 

De kandidaat-bestuursleden stellen zich hieronder graag aan jullie voor. 

We zijn blij met de bereidheid van beide om ons bestuur te versterken en zien in hen een sterke 

toevoeging aan ons bestuur. We dragen hen bij deze dan ook graag voor als kandidaat 

bestuursleden. En leggen dit graag ter stemming voor aan de ledenraad. 

 

 

Met hartelijke groet, 

 

 

Het bestuur 

  



Ellen Nouwens 
Mijn naam is Ellen Nouwens, 47 jaar en woon met mijn man Mark en onze kinderen Emma van 19 en 

Tigo van 16 (geen van allen besmet met het paardenvirus) in Oirschot met onze 2 honden en 2 

IJslanders. 

Ik ben opgegroeid tussen de paarden, maar pas in 2010 overgestapt op de IJslanders. Eerst als 

fanatieke recreatieruiter, maar al snel wilde ik meer leren en mezelf verder ontwikkelen en daarom 

heb ik in 2018 de opleiding gevolgd tot instructeur/trainer basis. Sindsdien ben ik aangesloten bij de 

VIT en geef les aan een aantal erg leuke lesklanten van recreatieruiters tot wedstrijdruiters en heb de 

intentie de volgende opleiding VIT B instructeur/trainer wedstrijdsport te gaan doen. Ik heb dus 2 

IJslanders aan huis staan die allebei nog relatief kort in training zijn en ik hoop binnenkort de eerste 

wedstrijd met ze te kunnen rijden.  

Daarnaast ben ik werkzaam in mijn bedrijf HR-Estafette dat ik samen met mijn collega heb. We 

adviseren en begeleiden voornamelijk grote (familie)bedrijven bij hun HR- en Payrollprocessen en 

doen het beheer en de inrichting van het softwaresysteem van Afas.  

De afgelopen 3 jaar heb ik in de PR-commissie van de VIT gezeten en ik zou nu graag als bestuurslid 

de educatiecommissie vertegenwoordigen. Vanuit mijn 25 jaar ervaring in het verbeteren van 

processen, het laten omdenken van mensen, mogelijkheden zien, problemen oplossen, snel 

schakelen en natuurlijk mijn grote liefde voor de IJslanders en enthousiasme voor het vak instructeur 

hoop ik mijn steentje bij te kunnen dragen aan het bestuur. 

Johan Lourens 
Ik ben Johan Lourens, 36 jaar en woonachting in Soest samen met mijn vriendin. Op mijn 9e ben ik 

door mijn zus op een paard gezet en dat is al die jaren blijven plakken. Mijn eerste IJslander, Thokki, 

kwam er op mijn 12e en ben naar verschillende jeugd kampen geweest.  

Na mijn studie economie ben ik gestart met het trainen van mijn huidige paard, Kyndill. Daar heb ik 

wat wedstrijden mee gereden, maar het werd ook steeds drukker op mijn werk en daarmee focus ik 

nu vooral op het rijden en de puntjes op de i zetten tijdens training van Kyndill. 

Op dit moment werk ik in de IT als Business Intelligence ontwikkelaar en we gaan regelmatig naar 

Spanje toe waar mijn vriendin vandaan komt. 


